2022/23 CITYU AT A GLANCE

2022/23 城大一覽



International Rankings

With a well-earned reputation as an innovative hub for research and professional education and for addressing global issues and empowering positive change, CityU ranks high among the world's top universities.

世界排名

城大以創新精神專注研究及專業教育兩大領域,致力為全球 議題尋找解決方案,並推動社會進步,為此享譽國際,躋身 世界頂尖學府排名前列。

#54

Quacquarelli Symonds (QS) World University Rankings 2023 QS 2023年世界大學排名榜

#99

Times Higher Education (THE)
World University Rankings 2023
泰晤士高等教育2023年世界大學排名榜

#23

Quacquarelli Symonds (QS) Asia University Rankings 2023 QS 2023年亞洲大學排名榜

#16

Times Higher Education (THE)
Asia University Rankings 2023
泰晤士高等教育2023年亞洲大學排名榜

#1

1st in HK in Citations per Faculty in QS World University Rankings averaged over a 6-year period from 2017-2022 全港第一:QS世界大學排名榜2017至2022年間「論文引用數量」的六年平均值

#1

Ranked 42nd in the 2022 top 100 universities granted US utility patents by the National Academy of Inventors, CityU is 1st among Hong Kong universities for the 7th consecutive year

城大於2022美國國家發明家科學院全球頂 尖100所獲頒最多美國專利大學排名榜中位 列第42,連續七年香港大學排名第一位 #1

1st in Hong Kong and Asia in percentage of the world's most Highly Cited Researchers in CityU faculty for 2022 by Clarivate 全港及亞洲第一:城大的教研人數與獲選科睿唯安「2022年最廣獲徵引研究人員」的學者比率

180+

According to Stanford University data for 2022, the number of CityU faculty members ranked among the world's top 2% most-cited scientists 城大教研人員於史丹福大學2022年論文被高度引用的全球頂尖科學家名單中,被列為全球排名前2%科學家的人數

36

The number of awards that CityU won at the 48th International Exhibition of Inventions Geneva; the highest number among local universities for the 3rd consecutive year

城大於第48屆日內<mark>瓦國際發明展中囊括</mark> 的獎項數量,連續三年為全港大學之冠